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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet. 

Presidentskapet og generalsekretæren fratrådte under behandling av punkt d i saksnr. 

254/22-25, Orientering og avklaring om innramming av kompensasjon til presidenter i 

NHF. 

 

Saksnr.: 244/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt frem for godkjenning: 

• Protokoll fra møte nr. 32/22-25 avholdt tirsdag 12. november 2024 

 

FS-vedtak i saksnr. 244/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 32/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 245/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand siden forrige møte, og la 

spesielt vekt på følgende områder: 

 

• Det meste handler for tiden om VM. Generalsekretæren informerte om noen av 

mesterskapets side events, herunder bl.a. nasjonal anleggskonferanse og VM-

seminaret for næringslivet og idretten, sistnevnte et samarbeid med Bærum 

Næringsråd. Videre orienterte generalsekretæren om samarbeidet med stiftelsen 

Helt med ifm. mesterskapet, samt ga en kort status på billettsalget. 

• Ole Gustav Gjekstad er godt i gang. Det er inngått en 1-årig avtale med Thorir 

Hergeirsson knyttet til enkeltoppdrag. 

• Arbeidet med budsjett for 2025 har vært grundig og godt, og fremlegges senere i 

møtet.  

• Det forventes at regnskap for 2024 vil være klart i løpet av et par uker. 

• Vi er i sluttfasen på ansettelsen av administrativ leder for landslag. Det kom i alt 

81 søkere, hvorav 8 ble tatt inn til 1. gangs intervju og 3 tas inn til 2. gangs 

intervju. 

 

https://heltmed.no/
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• Parallelt med det pågående mesterskapet, er planleggingen av EM 2026 godt i 

gang. Mesterskapet er et samarbeid med Danmark og Sverige. I Norge (Unity 

Arena) skal vi ha 2 innledende puljer, dvs. 6 kampdager hvorav 3 med Norge. 

Hovedrunden spilles i Herning og Malmø, og finalespillet i Herning. 

• Generalsekretæren ga en kort status ift. EM 2028. 

• Alle lisensberettigede som opplever økonomien som en barriere mot å drive 

håndball, har også denne sesongen kunnet søke om støtte til lisensen via en 

egen søknadsportal. Det har denne sesongen kommet i alt 1.276 søknader, og 

det er innvilget tilskudd for totalt 1.712.500 kroner.  

• Det er per i dag betalt 49.720 betalte lisenser, noe som er 2.056 bak fjorårets 

sesong. (Region Innlandet har passert fjorårets sesong.) Generalsekretæren 

viste også en oversikt over andel lisensierte per region. 

 

FS-vedtak i saksnr. 245/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 246/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

I møtet ga presidenten en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden 

forrige møte med særskilt henblikk på følgende: 

 

• Presidenten uttrykte stor glede over støtten på 10 mill. som ble innvilget av 

regjeringen i slutten av november. Mtp. de mesterskapene som står foran oss i 

hhv. 2026, 2028 og 2031, blir det viktig å få på plass et estimat på hva et 

mesterskap faktisk bidrar til å tilføre næringslivet av ekstra inntekter. 

• Det er rolig på den internasjonale arenaen. Presidenten opplever at NHF har et 

godt samarbeid med øvrige nasjoner, men ser at det er ulike behov blant disse. 

 

FS-vedtak i saksnr. 246/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 
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Saksnr.: 247/22-25 Oppfølgingssaker fra reglementsrevisjonen 

våren 2024 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Stig Quille  

 

I denne saken deltok hhv. Stig Quille, Janne Tuven og Jeanette Nilsen. Til møtet forelå 

et notat inneholdende følgende områder: 

 

• Oppfølging av vedtak i forbundsstyret vedr. endring av aldersgrense for 

deltakelse på seniorlag  

• Oppfølging av vedtak i forbundsstyret vedr. avvikling av partnerklubber i  

1. divisjon og å erstatte dette med forenklet utlånsordning  

• Nytt forslag til endret opp- og nedrykksreglement mellom 1. divisjon og 2. divisjon  

 

Aldersgrense senior 

Følgende foreslås: 

 

• En spiller kan fra og med sesongen 2025-26 delta på seniorlag når 

vedkommende har fylt 17 år, og/eller fra og med sesongen spilleren tilhører den 

offisielle 18-års klassen (inklusiv 17-års klassen). Spillere som var spilleberettiget 

for seniorklassen i sesongen 2024-25, er fortsatt spilleberettiget for seniorklassen 

i sesongen 2025-26.  

• En spiller kan delta i 20-års klassen fra og med den dag vedkommende har fylt 

16 år, eller fra og med sesongen spilleren tilhører 16-års klassen (ikke inkludert 

15-års klassen). 

• Prøveordning med utvidet spilleberettigelse etter søknad for yngre spillere 

nasjonalt/regionalt  

o Dersom spiller ikke har annet konkurransetilbud (2. divisjon og lavere)  

• Kan det gis spilleberettigelse for spillere fylt 15 år i 3. divisjon og 

lavere. (Søknad til region.) 

• Kan det gis spilleberettigelse for spillere fylt 16 år i 2. divisjon. 

(Søknad til NHF.) 

o Det vil utredes om det er behov for ytterligere dispensasjonsmuligheter 

(for lag) i 3. divisjon og lavere 

 

Forslaget støttes ikke av Norsk Topphåndball. 

 

  



 

Side 5 
 

 

Forenklet utlån som erstatning for partnerklubb i 1. divisjon 

Følgende foreslås: 

 

Opprinnelig klubb:  

Klubber med lag i eliteserien (REMA1000-ligaen/øverste divisjon).  

 

Låneklubb:  

Kun klubber med øverste lag i 1. divisjon  

 

Klasse:  

Spiller er spilleberettiget for alle lag i klubben vedkommende er utlånt til, relatert til alder.  

 

Spillere:  

Maks 5 spillere totalt med spillertilhørighet i klubb i eliteserien kan inngå i utlåns-

ordningen. Maks 3 spillere kan på utlånsordning til samme klubb i 1. divisjon.  

Minimum 3 av disse 5 spillerne kan ikke ha fylt 21 år ved utlånets oppstart.  

 

Låneperiode:  

Start:  

• Kan ikke ha deltatt i siste kamp for opprinnelig klubb (gjelder ikke dersom klubben 

ikke har spilt obligatorisk kamp inneværende sesong).  

• Kan ikke være i perioden 15. februar – 30. juni.  

 

(I tråd med intensjonen om at dette skal være for spillere som ikke får tilstrekkelig 

matching i opprinnelig klubb.) 

 

Varighet:  

• Ved første gangs utlån i en sesong for en gitt spiller: etter minimum 7 dager.  

• Avtalen skrives for minimum 2 måneder, men spiller kan hentes tilbake fra utlån 

etter 7 dager. Tilbakekalling etter minimum 7 dager krever kun skriftlig bekreftelse 

til overgang@handball.no, låneklubb og spiller fra opprinnelig klubb.  

• Signert utlånsavtale skal sendes overgang@handball.no for at utlånsordning kan 

godkjennes. I utlånsavtalen skal alle parter signere på at opprinnelig klubb kan 

tilbakekalle spiller etter gjeldende frister.  

• Ved andre gangs utlån i en sesong for en gitt spiller: etter minimum 30 dager.  

• Ved tredje gangs utlån for samme spiller må det meldes overgang/utlån på vanlig 

vis.  

 

Periode:  

• Klubber i REMA 1000-ligaen kan benytte seg av forenklet utlån i perioden mellom 

1. juli og siste obligatoriske kamp før mesterskapspausen, samt fra og med første 

kamp etter mesterskapspausen til og med 14. februar. Dvs. at avtale må inngås 

før siste obligatoriske kamp før mesterskapspausen, og spiller kan ikke ha deltatt 

i siste obligatoriske kamp før dette igjen, ref. punkt under Start.  
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Retur:  

Når kriteriene for varighet er oppfylt kan utlånet avbrytes, og spiller returnere og delta for 

opprinnelig klubb, på en dags varsel etter skriftlig godkjenning fra opprinnelig klubb til 

overgang@handball.no, låneklubb og spiller.  

 

Utlånsavtale kan forlenges ved at alle parter bekrefter skriftlig til overgang@handball.no 

før opprinnelig utlånsperiode utløper.  

 

Formalia:  

• Vanlig karantetid før spilleklar for låneklubb  

• Overgang meldes på eget skjema (manuelt), med vanlig gebyr  

• Maks fem spillere fra samme opprinnelige klubb per sesong, og kun maks tre 

spillere til samme utlånsklubb  

• Hvert utlån teller på beregningen om maks antall overganger/utlån per sesong. 

En person kan maks gjøre tre overganger/utlån pr. sesong.  

• Utlånsperioden skal ha en sluttdato.  

• I perioden hvor overgangsvinduet er stengt (15. februar – 30. juni) kan det ikke 

inngås utlånsavtaler, men inngåtte utlånsavtaler kan avbrytes og spiller kan delta 

for opprinnelig klubb.  

 

E-cup:  

• Spillere som er på utlånsavtale, kan ikke meldes inn på Delegation list til E-cup  

• Spillere på utlånsavtale som ønskes benyttet i E-cup, må tilbakekalles og være 

spilleberettiget igjen for opprinnelig klubb før de kan meldes inn på Late Entry 

etter gjeldende frister gitt av EHF.  

• P.t. er gebyret for Late Entry 80 EUR per spiller.  

 

Norsk Topphåndball ønsker primært å videreføre dagens ordning med mulighet for 

partnerklubb i 1. divisjon. Etter vedtak om avvikling av denne ordningen, støtter Norsk 

Topphåndball forslaget slik det er beskrevet ovenfor. Norsk Topphåndball ønsket 

primært ingen aldersgrense for spillere på forenklet utlån. 

 

Opp- og nedrykk mellom 1. og 2. divisjon 

Følgende foreslås fra og med sesongen 2025-26: 

 
• Lag nr. 13 og nr. 14 i 1. divisjon rykker ned til 2. divisjon 

• Lag nr. 11 og nr. 12 i 1. divisjon spiller kvalifisering med de 4 avdelingsvinnerne i 

2. divisjon om 4 ledige plasser i 1. divisjon. 

o Spillemodell 

• 2 puljer med 3 lag: 1 lag fra 1. divisjon og 2 lag fra 2. divisjon i hver 

pulje 

• Lagene fra 2. divisjon trekkes til 2 puljer 

• Lag nr. 11 i 1. divisjon velger hvilken pulje den skal spille i, og lag 

12 settes i den andre puljen 
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• Lag nr. 1 og nr. 2 i hver pulje får plass i 1. divisjon. 

• Kampene spilles som enkeltkamper hvor alle lag har hjemmekamp. 

Kamprekkefølge trekkes. Dersom tredje kamp er uten betydning 

for plass i 1. divisjon spilles den ikke.  

 
Forslaget har vært på høring hos Norsk Topphåndball og blant klubbene i 1. og 2. 

divisjon. Forslaget har full støtte fra Norsk Topphåndball, og et stort flertall av klubbene i 

både 1. og 2. divisjon har uttrykt støtte til forslaget gjennom høringen. 

 

I møtet drøftet forbundsstyret de fremlagte forslagene. Forbundsstyret opplevde at det 

var gode faglige og medisinske begrunnelser i forslaget som gjelder endring av alders-

grense for deltakelse på seniorlag. Videre var forbundsstyret av den oppfatning at 

dagens aldersgrense på 16 år for seniorspill videreføres i 3. divisjon og lavere i stedet for 

de foreslåtte dispensasjonsmulighetene.  

 

FS-vedtak i saksnr. 247/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til det foreslåtte med de innspill som ble gitt i møtet, 

og ber GS besørge bekjentgjøring. 

 

Dagens spillmodell for 2. divisjon har nå vart i ca. 10 sesonger, og forbundsstyret ber 

GS undersøke hvorvidt dagens spillmodell oppnådde målsettingen som var 

intensjonen for 10 år siden, og om dette er den beste spillmodellen for fremtiden. 

Forbundsstyret ber GS se etter spillmodeller som kan imøtekomme direkte opprykk 

etter at man har vunnet et seriespill. 

 

Saksnr.: 248/22-25 Forslag til strategiplan 2025-28 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Janne Tuven  

 

I tråd med forbundsstyrets vedtak i saksnr. 223/22-25, har administrasjonen utarbeidet et 

forslag til innhold i strategiplanen for kommende tingperiode, som forelå til møtet. 

Strategiplanen er utarbeidet i flere av de nasjonale fagteamene, av ledergruppen på 

Ullevaal og i nasjonal ledergruppe og er således bredt forankret administrativt. 

 

Det er gjort noen endringer i oppbyggingen av dokumentet. Bl.a. er bærekraftsmålene 

samlet på én side der de langsiktige strategier knyttet til hvert mål er kortfattet beskrevet. 

Mål 12 (ansvarlig forbruk og produksjon) er foreslått fjernet og erstattet med mål 13 

(stoppe klimaendringene). Mål 16 (fred, rettferdighet og velfungerende institusjoner) 

foreslås også fjernet. Punktene under Prioritert i perioden gir en god føring for 

prioriteringene våre.   
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Gjennom arbeidet har man sett et behov for at fagområdene opplever gjenkjenning og 

eierskap til strategiplanens innhold. Det er derfor samlet noen mål for perioden (NHF 

skal …) innenfor områdene håndballidretten, konkurransen, klubb, anlegg, kommersielt, 

politisk, organisasjon og landslag. Til hvert av områdene er respektive bærekraftsmålene 

koplet. Resolusjonen står til slutt.  

 

Til møtet var Janne Tuven invitert for å orientere om det foreliggende forslaget, samt de 

konkrete endringer som er gjort fra inneværende tingperiode, og forbundsstyret ga noen 

umiddelbare refleksjoner på innholdet. 

 

FS-vedtak i saksnr. 248/22-25: 

Forbundsstyret gir honnør til administrasjonen for en god gjennomgang og et godt 

utkast. Forbundsstyret ber administrasjonen videreføre arbeidet med ny strategiplan i 

tråd med styrets diskusjoner og innspill. Endelig forslag til ny strategiplan vedtas på 

styremøtet 14.-15. februar. 

 

Saksnr.: 249/22-25 Organisasjonsutviklingsarbeidet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til møtet med alle regionstyrene på Gardermoen 2.-3. november der styret 

fremla sine tanker hvordan norsk håndball bl.a. kan effektivisere seg, herunder løse 

utfordringer som er pekt på i OU-rapporten, Gi gass rapporten m.m.  

 

Det vises videre til den dialogen som har vært i etterkant av møtet. Forbundsstyret er 

glad for tilbakemeldingen hvor det fra regionene uttrykkes at de ser de samme behovene 

som forbundsstyret knyttet til utvikling og effektivisering, inkl. de beste organisatoriske 

løsninger, og ønsker å ta med denne konstruktiviteten videre. I den forbindelse hadde 

styret invitert styreleder og nestleder i regionene til å se VM-kampene fredag 17. januar 

og til et møte lørdag 18. januar kl. 09:00-13:00.  

 

Møtet har vært kort diskutert i NL og tilbakemeldingen fra de respektive daglige lederne 

er at presentasjonene som ble gitt i Bergen inneholder regionens tanker om 

effektivisering, utvikling og organisering, og at man dermed må ta utgangspunkt i dette i 

møtet 18. januar.  

 

I møtet gjorde forbundsstyret sine forberedelser til lørdagens møte.  
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FS-vedtak i saksnr. 249/22-25: 

Til videre arbeid. 

 

Saksnr.: 250/22-25 Håndballtinget 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Håndballens hederskveld 

Styremedlem Hanne Hogness ga en status på hederskvelden. Nominasjonene ble åpnet 

mandag 16. desember med nominasjonsfrist lørdag 15. februar, og per nå foreligger kun 

4 nominasjoner. Saken vil bli løftet på nettsiden med jevne mellomrom. Hedersprisene 

tildeles på bakgrunn av hele tingperioden. Med andre ord kan kandidatene nomineres i 

lys av det de har utrettet i årene 2022-2025. Det kan nomineres innenfor følgende 7 

priskategorier: 

 

• Årets håndballklubb 

• Årets ungdomstrener 

• Årets klubbutvikler 

• Årets mangfoldspris 

• Årets hallbygger 

• Årets miljøpris 

• Årets begeistrer 

 

I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt de ønsker å nominere kandidater til heders-

kvelden.  

 

Forbundsstyrets egne forslag 

Forbundsstyrets forslagsfrist er 20. februar, og siste møte før forslagsfristens utløp er 

berammet til 14.-15. februar. I februarmøtet vil også alle innkomne forslag fra klubber og 

regioner fremlegges (forslagsfrist her er 10. februar), herunder også administrasjonens 

forslag til forbundsstyrets anbefaling til det enkelte forslag. 

 

I møtet drøftet forbundsstyret hvilke forslag styret selv ønsker å fremme til håndballtinget. 

Følgende er blant de som nå foreligger: 

 

• Lovfeste tilstedeværelse av hovedtillitsvalgt for de ansatte på NHFs ledermøter 

• Fjerne nasjonalt håndballforum som en lovfestet møteplass (midlertidig godkjent 

på siste ledermøte) 

• Forslag til hjemmel for settemedlemmer om 3 medlemmer i domsorganene har 

erklært seg selv inhabile 

• Forslag til nytt innhold i eksisterende lisensordning 
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• Lovfeste at vi skal ha et ungdomsråd, men at det er opp til forbundsstyret å 

oppnevne disse. (Det er naturlig å se på hvordan organisasjonens styre-

medlemmer U26 skal være en del av rådet.) 

• Lovfeste at endringer knyttet til lisensen kan delegeres fra håndballtinget til 

forbundsstyret. 

• Evt. et forslag knyttet til mesterskap til Norge 

 

Organisasjonsutviklingsarbeidet er pågående og vil være det også inn i ny tingperiode.  

 

FS-vedtak i saksnr. 250/22-25: 

Forbundsstyret ber GS utarbeide utkast til forslagene til møtet 14.-15. februar. Til 

samme møte bes også om en samlet oversikt over alle innkomne forslag med 

tilhørende forslag til forbundsstyrets anbefaling 

 

Saksnr.: 251/22-25 Budsjett 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Generalsekretæren og ass. generalsekretær 

 

Til møtet forelå administrasjonens forslag til driftsbudsjett for 2025 med et tilhørende 

budsjettnotat.  

 

Innledningsvis repeterte ass. generalsekretær forbundsstyrets tidligere signaler om 

forventninger til årets budsjett.  

 

Også i årets budsjettprosess har alle avdelinger gått nøye gjennom sine inntekter og 

kostnader og i stor grad budsjettert innenfor rammen som er gitt. Avvik fra rammen vil bli 

korrigert med de aktuelle avdelinger. 

 

Overordnet er det budsjettert en inntektsside på 231,8 mill. kroner og en utgiftsside på 

229,7 mill. kroner, hvilket gir et overskudd på 2,1 mill. kroner. Budsjettet inkluderer 

ordinær drift og finans, men ikke mesterskap. Inntektssiden er i stor grad basert på sikre 

og kjente inntekter. Det er lagt til grunn en restriktiv linje for møtefrekvens og fysiske 

treffpunkter. Innkjøpskontroll videreføres og forsterkes der det er behov for dette.  

 

Forbundsstyret uttrykte tilfredshet med at styrets signaler er hensyntatt, og ga GS ros for 

god budsjettdisiplin. For å gi forbundsstyret noe mer innsikt i enkelte av budsjettets 

detaljer, vil GS i kommende styremøte orientere om dette. 

 

Selv om det fortsatt i hovedsak skal styres og rapporteres etter bunnlinjen, ba forbunds-

styret om at det ikke er automatikk i at netto merinntekter fritt kan disponeres. I dette 

ligger at disponering av større netto merinntekter skal legges fram for og behandles i/av 

forbundsstyret. 
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VM 2025 

Generalsekretæren ga en kort orientering knyttet til VM-regnskapet slik det foreligger per 

nå. I all hovedsak er tall i tråd med de signaler som er gitt tidligere, og det er fortsatt slik 

at det er et pågående sterkt fokus på salg av billetter, da dette utgjør majoriteten av våre 

inntekter. Generalsekretæren ga i tillegg en orientering om mesterskapets økonomiske 

usikkerhetsområder. 

 

FS-vedtak i saksnr. 251/22-25: 

Forbundsstyret vedtar budsjett 2025 i tråd med det fremlagte.  

 

Saksnr.: 252/22-25 Innspill til rapport «Godt styresett i NIF» 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Til møtet forelå rapporten «God styring i idretten: verdibasert og målrettet». Videre forelå 

også en presentasjon som bl.a. forklarer bakgrunnen for rapporten, samt metode og 

arbeidsform.   

 

I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt det ønskes å gi innspill til rapportens innhold 

utover de muntlige som er gitt. Frist for tilbakemelding til NIF er 20. januar. Det er 

idrettstinget som har bedt om rapporten, og følgelig er det også de som skal behandle 

den. 

 

FS-vedtak i saksnr. 252/22-25: 

Forbundsstyret avventer utfallet av idrettsstyrets behandling av saken og hvorvidt de 

velger å fremlegge saken på idrettstinget. (Obs: NHF har i etterkant av styremøtet 

sendt inn et forslag hvor vi ber om at rapporten i sin helhet behandles på idretts-

tinget.) 

 

Saksnr.: 253/22-25 Idrettstinget 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Idrettstinget går av stabelen på Scandic Holmenkollen Park 23.-25. mai.  

 

Evt. forslag til idrettstinget må fremmes innen 23. januar 2025. Innkomne forslag blir 

publisert på idrettstingets nettside. Forslag kan endres, trekkes eller slås sammen med 

andre innkomne forslag innen 10 uker før tinget, dvs. 14. mars 2025. En endelig liste 

over innkomne forslag vil bli publisert etter dette tidspunktet. Fullstendig sakliste med alle 

saksdokumenter vil bli gjort tilgjengelig på idrettstingets nettside innen 23. april 2025.  

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/c88a25cc2a404686b293b610c9cffdf2/rapport-godt-styresett.pdf


 

Side 12 
 

 

Informasjon om program, påmeldingsskjema m.m. sendes til organisasjonen innen 

utgangen av mars 2025. 

 

Iht. NIFs lov § 3-2 kan NHF delta med i alt 3 representanter + generalsekretær som 

observatør.  

 

Når det gjelder forbundsstyrets forslag knyttet til et styremedlems mulighet til å bidra 

(økonomisk) inn i en klubb, så blir dette ivaretatt av idrettsstyret selv med samme 

målsetting som forbundsstyrets opprinnelige forslag. 

 

Forslag fra GS til FS-vedtak i saksnr. 253/22-25: 

Fra NHF deltar hhv. president som representant og generalsekretær som observatør. 

Deltaker 2 og 3 besluttes etter at nytt forbundsstyre er valgt 11. mai. 

 

Saksnr.: 254/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. EM 2024 

I møtet ga hovedleder for landslag kvinner senior, Siv Sødal, en kort stemnings-

rapport fra mesterskapet som nylig er avviklet. 

 

b. Adgangskort ut av funksjon ifm. VM 2025 

I møtet orienterte generalsekretæren om bakgrunnen for dette i tråd med tidligere 

vedtak.  

 

c. Ekstrainnsatsen 

Punktet ble utsatt til februarmøtet. 

 

d. Orientering og avklaring om innramming av kompensasjon til presidenter i 

NHF 

Presidentskapet og generalsekretæren fratrådte møtet ifm. dette punktet.  

 

Innledningsvis foretok ass. generalsekretær en repetisjon av hva håndballtinget i 

2015 vedtok når det gjelder forslag om frikjøp av president/presidentskap, og 

deretter hva forbundsrådet besluttet i 2017. Videre hva hhv. NIF og NFF har valgt å 

gjøre hva angår kompensasjon/honorar for sitt styre og sin president. Valgkomiteen 

bør ha en ramme for kandidater de vurderer inn mot valg.  

  



 

Side 13 
 

 

Følgende ble foreslått: 

• Presidentens lønn fastsettes av forbundsstyret (uten presidentskapet) på 

basis av lønnsrådets innstilling. 

• Presidentens lønn settes til inntil 13G. 

• Lønnsrådet vurderer håndballpresidentens lønn en gang per år ifm. og på 

basis av NHFs regulære lønnsoppgjør. (Lønnsrådet består, som i dag, av 

NHFs personalsjef og 3 styremedlemmer oppnevnt av og i forbundsstyret.)  

 

Videre ble foreslått at fratredelsesytelse videreføres i ny modell slik: 

• Når håndballpresidenten fratrer, uansett årsak, gis han eller hun en 

fratredelsesytelse slik: 

o Inntil tre måneders kompensasjon/lønn 

o Ytelsen skal avkortes mot eventuelle andre inntekter som samlet 

overstiger 5.000 kroner i perioden (inkludert pensjon) 

o Ytelsen kan kun tilstås umiddelbart etter presidentperioden 

o Ytelsen inkluderer ikke andre naturalytelser presidenten måtte ha hatt 

(fri bil/telefon/reise/mv.) 

 

Det ble videre foretatt en avklaring av det administrative oppfølgingsansvaret av 

presidenten som til enhver tid er engasjert i NHF. 

 

FS-vedtak i saksnr. 254/22-25: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. Punkt c om ekstra-

innsatsen flyttes til møtet 14.-15. februar. 

 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til forslaget i punkt d om lønnsfastsettelse og 

fratredelsesytelse. 

 


